
Zápis 

 

z 12. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 2. 9. 2020 

v Přibyslavicích 
  

Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Novák Oldřich, Špalek Vincent, Altmann 

Josef, Nováková Martina, Semrádová Bohumila, Cempírková Jaroslava. 

Kořínek Luboš, Vágner Václav 

Zapisovatel: Cempírková Jaroslava  

Ověřovatelé zápisu: Novák Oldřich, Kořínek Luboš  

Přítomní občané: 13 
  

 

 

 

Program:  
1) Schválení programu schůze ZO 2. 9. 2020 

2) Určení ověřovatelů zápisu ZO 2. 9. 2020 

3) Kontrola usnesení 

4) Rozbor hospodaření 

5) Rozpočtové opatření č. 8/2020 

6) Stanovení ceny dřeva 

7) Ţádost o prodlouţení nájemní smlouvy 

8) Podnět k přijetí obecně závazné vyhlášky od PČR 

9) Obecní symboly 

10) LD Chraňboţ – informace o správní budově 

11) Chodníky Vlkaneč - VŘ 

12) Diskuse 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ad 1)  
Starosta Josef Klaus v 18:00 hodin zahájil schůzi, přivítal přítomné, seznámil je s programem 

řádné schůze zastupitelstva obce dne 2. 9. 2020 a dotázal se, zda chtějí zastupitelé do 

programu něco doplnit. Jelikoţ tomu tak nebylo, dal hlasovat o schválení programu. 

Zastupitelstvo obce návrh schválilo.  

Hlasování: pro 9, proti 0, zdrţelo se 0  

Usnesení č. 001-12/2020/ZO ze dne 2. 9.  2020  

Zastupitelstvo obce po projednání  

I.) Schvaluje: Program schůze ZO 2. 9. 2020.  

 

ad 2)  
Starosta Josef Klaus navrhl, aby ověřovateli zápisu ZO dne 2. 9. 2020 byli Novák Oldřich a 

Kořínek Luboš. Dotázal se zastupitelů, zda s tím souhlasí. Zastupitelé návrh schválili.  

Hlasování: pro 9, proti 0, zdrţelo se 0  

Usnesení č. 002-12/2020/ZO ze dne 2. 9. 2020  

Zastupitelstvo obce po projednání  

I.) Schvaluje: Ověřovatele zápisu ZO dne 2. 9. 2020 Nováka Oldřicha a Kořínka Luboše. 

 

ad 3) 

Starosta Josef Klaus provedl kontrolu usnesení z minulého zasedání ZO ze dne 24. 6. 2020. 

Všechny body byly splněny.  

Usnesení č. 003-12/2020/ZO ze dne 2. 9. 2020 

Zastupitelstvo obce po projednání  

I.) Bere na vědomí: Kontrolu usnesení z minulého zasedání ZO – ze dne 24. 6. 2020. 

 

ad 4)  
Starosta obce Josef Klaus přednesl přítomným návrh na schválení rozboru hospodaření za 

první pololetí roku 2020. Zastupitelům byl odeslán e-mailem k prostudování. Starosta se 

dotázal, zda zastupitelé schvalují rozbor hospodaření za první pololetí roku 2020. Zastupitelé 

po projednání rozbor hospodaření za první pololetí roku 2020 schválili. 

Hlasování: pro 9, proti 0, zdrţelo se 0 

Usnesení č. 004-12/2020/ZO ze dne 2. 9. 2020  

I.) Schvaluje: Rozbor hospodaření za první pololetí roku 2020. 

 

ad 5) 

Starosta Josef Klaus přednesl přítomným zastupitelům návrh rozpočtového                     

opatření č. 8/2020. Přečetl důvodovou zprávu k rozpočtovému opatření č. 8/2020. 

Zastupitelům byly podklady odeslány e-mailem k nastudování. Starosta se dotázal, zda 

zastupitelé schvalují rozpočtové opatření č. 8/2020. Zastupitelé rozpočtové opatření č. 8/2020 

schválili.  

Hlasování: pro 9, proti 0, zdrţelo se 0 

Usnesení č. 005-12/2020/ZO ze dne 2. 9. 2020  

Zastupitelstvo obce po projednání  

I.) Schvaluje: Rozpočtové opatření č. 8/2020. 

 

 

ad 6) 

Starosta Josef Klaus přednesl přítomným zastupitelům návrh na stanovení a schválení ceny 

dřeva k případnému prodeji. Jedná se o řezivo – modřín. Starosta dále přečetl nabídky 

z okolních firem, které nabízejí prodej řeziva. Starosta navrhl, aby byla stanovena cena 



4 500,-Kč plus DPH za m
3
, coţ je cena v místě a čase obvyklá. Dotázal se zastupitelů, zda 

jeho návrh schvalují. Zastupitelé návrh ceny řeziva schválili.  

Hlasování: pro 9, proti 0, zdrţelo se 0 

Usnesení č. 006-12/2020/ZO ze dne 2. 9. 2020  

Zastupitelstvo obce po projednání  

I.) Schvaluje: Prodejní cenu řeziva - modřín 4 500,-Kč plus DPH za m
3
. 

 

ad 7) 

Starosta Josef Klaus přednesl přítomným ţádost o prodlouţení nájemní smlouvy na nebytové 

prostory – obchod v Přibyslavicích č.p. 29, ze dne 14.8.2020, respektive opravenou ze dne 

31.8. 2020 od Bc. P., firma Konsulentbistand s.r.o., Praha. Jelikoţ nájemní smlouva byla 

uzavřena do 31.8.2020, není moţné ji k dnešnímu dni smlouvu prodlouţit. Po menší diskusi 

bylo domluveno, ţe bude muset být vyvěšen záměr obce na pronájem nebytových prostor – 

Přibyslavice č.p. 29. S firmou Konsulentbistand, s.r.o., zastoupenou paní Bc. P., bude 

prozatím uzavřena krátkodobá smlouva o pronájmu obecního majetku, za 1,- Kč, do doby neţ 

bude ukončeno výběrového řízení na pronájem nebytových prostor. To se uskuteční na dalším 

zastupitelstvu dne 30.9.2020 Starosta se dotázal, zda s jeho návrhy souhlasí. Zastupitelé 

zmíněné návrhy schválili.  

Hlasování: pro 9, proti 0, zdrţelo se 0 

Usnesení č. 007-12/2020/ZO ze dne 2. 9. 2020  

Zastupitelstvo obce po projednání  

I.) Schvaluje: Záměr obce Vlkaneč pronajmout nebytové prostory v Přibyslavicích č.p. 29. 

II.)Ukládá: Vyvěsit záměr obce pronajmout nebytové prostory v Přibyslavicích č.p. 29. 

Termín do 3. 9. 2020. Zodpovídá starosta. 

III.)Schvaluje: Uzavření krátkodobé smlouvy o pronájmu  obecního majetku – nebytové 

prostory v Přibyslavicích č.p. 29 za 1,- Kč, s firmou Konsulentbistand, s.r.o., Praha, 

zastoupenou Bc. J. P.  

IV.)Ukládá: Uzavřít krátkodobou smlouvou o pronájmu obecního majetku – nebytových 

prostor v Přibyslavicích č.p. 29, za 1,- Kč s paní Bc. J. P. (firma Konsulentbistand, s.r.o., 

Praha). Termín do 3. 9. 2020. Zodpovídá starosta. 

 

ad 8) 

Starosta Josef Klaus přednesl návrh na přijetí obecně závazné vyhlášky obce Vlkanče č. 

1/2020, O stanovení podmínek pro pořádání a průběh akcí typu technopárty a o 

zabezpečení místních záleţitostí veřejného pořádku v souvislosti s jejich konáním. 

Zastupitelům byly materiály k této vyhlášce odeslány e-mailem k nastudování.  

Starosta se dotázal, zda zastupitelé schvalují návrh na přijetí obecně závazné vyhlášky            

č. 1/2020.  Zastupitelé návrh schválili.  

Hlasování: pro 9, proti 0, zdrţelo se 0 

Usnesení č. 008-12/2020/ZO ze dne 2. 9. 2020  

Zastupitelstvo obce po projednání  

I.) Schvaluje: Obecně závaznou vyhlášku obce Vlkanče č. 1/2020, O stanovení podmínek 

pro pořádání a průběh akcí typu technoparty a o zabezpečení místních záleţitostí 

veřejného pořádku v souvislosti s jejich konáním. 
 

ad 9) 

Starosta Josef Klaus přednesl přítomným zastupitelům návrh na přijetí nabídky firmy 

ALERION s.r.o (BESTFLAG s.r.o., jejich dceřiná firma) která se zabývá heraldikou znaků 

obcí a vlajek. Firma ALERION s.r.o. (BESTFLAG s.r.o.) udělala obci nabídku na vytvoření 

znaku obce a vlajky v ceně 10 000,-Kč s DPH. Heraldik firmy vytvoří několik návrhů znaku 



obce a vlajky a poté se vybere, co nám bude vyhovovat. Součástí nabídky je i vyřízení ţádosti 

v Poslanecké sněmovně a další potřebná administrativa. Finální návrh znaku nám bude 

poskytnut na flashdisku, k dalšímu vyuţití. Starosta se dotázal, zda zastupitelé souhlasí 

s přijetím nabídky firmy ALERION s.r.o.(BESTFLAG s.r.o.) na heraldiku znaku a vlajky 

obce v ceně 10 000,-Kč. Zastupitelé s přijetím nabídky souhlasí.  

Hlasování: pro 9, proti 0, zdrţelo se 0 

Usnesení č. 009-12/2020/ZO ze dne 2. 9. 2020  

Zastupitelstvo obce po projednání  

I.) Schvaluje: Přijetí nabídky firmy ALERION s.r.o. (BESTFLAG s.r.o.) na heraldiku znaku 

a vlajky a obce v ceně 10 000,-Kč.  

 

ad 10) 

Starosta Josef Klaus sdělil přítomným zastupitelům, ţe dne 30. 8.  2020 se konala schůze LD 

Chraňboţ. Hlavním tématem byl výběr firmy, která bude stavět nové sídlo LD Chraňboţ. 

Vybrána byla firma Stavokomp Havlíčkův Brod.  

Veškerá administrativa je jiţ také vyřízena, proto se v následujícím období bude moci začít 

stavět.   

Starosta sdělil přítomným, aby tyto informace vzali na vědomí.  

Usnesení č. 010-12/2020/ZO ze dne 2. 9. 2020  

Zastupitelstvo obce po projednání  

I.) Bere na vědomí: Informace o výběru firmy Stavokomp Havlíčkův Brod, která bude 

zhotovitelem nového sídla LD Chraňboţ.  

 

ad 11) 

Starosta Josef Klaus uvedl, ţe bylo doručeno společné stavební povolení na opravu  a 

vybudování chodníků ve Vlkanči a mohlo by se vypsat výběrové řízení za zhotovitele. 

Zastupitelka Semrádová přítomným zastupitelům sdělila, ţe dle jejích zjištěných informací, 

by měl být do konce tohoto roku vypsán dotační titul od Ministerstva pro místní rozvoj, výše 

plnění aţ 85%. V lednu by se měly podávat přihlášky. Proto navrhuje, aby byl tento bod 

staţen a neprojednáván.  

Starosta dodává, ţe je to nová informace, pokud on jednal s paní Lapešovou z TNT consulting 

(jedná se o společnost, se kterou má obec uzavřenou smlouvu o spolupráci k dotačním 

titulům), vyznělo to tak, ţe do konce tohoto roku se nic vypisovat nebude. Informaci opět 

prověří a na příštím zasedání podá informace o moţnostech dotačních titulů.  

Usnesení č. 011-12/2020/ZO ze dne 2. 9. 2020  

Zastupitelstvo obce po projednání  

I.) Bere na vědomí: Neprojednání bodu č. 11, z důvodu nových informací o dotačním titulu.  

 

ad 12) 

Diskuse: 

Starosta uvádí, ţe v obci Kozohlody probíhá digitalizace katastrálního území, u několika 

pozemků byly shledány nedostatky – pozemky nesedí, bude se muset řešit odprodejem 

pozemků za cenu obvyklou. Dne 9. 9. 2020 proběhne na OÚ schůzka se zástupci katastrálního 

úřadu.  

 

Dále starosta informuje, ţe byla obci učiněna nabídka na sekání trávy od pana J. R., v ceně 

1,50 – 1,-Kč za m
2
, jakmile mu bude dodána současně vyráběná sekačka. Je pravdou, ţe 

obecní pracovníci nestíhají sekat trávu, pracují pouze ve dvou, proto by se nabídky určitě 

mohlo vyuţít, na základě uzavřené smlouvy o dílo a dle potřeby.  

 



Místostarosta Novák informuje přítomné o projektu na víceúčelové hřiště, které by se mohlo 

vybudovat na stávajícím volejbalovém hřišti ve Vlkanči. Zastupitelům bylo odesláno e-

mailem k prostudování. Je hovořeno o ceně, která je v projektu nadsazena. Finální náklady 

budou určitě menší. Projekt se bude moct realizovat pouze s vyuţitím dotačního titulu (min. 

75% plnění). Hřiště by mohli vyuţívat hlavně ţáci ZŠ při tělocviku a kdokoliv další. 

 

Paní N. sděluje, ţe v Přibyslavicích bliká pouliční světlo v zatáčce. Starosta uvádí, ţe o tom 

jiţ byl informován, oslovil firmu Elektro Havlíček, která by to měla opravit.  

Dále je s obyvateli Přibyslavic projednávána oprava střechy altánu, pan V. se nabídl, ţe 

střechu opraví, obec zajistí nákup šindele a dodá potřebná prkna.  

 

Pan R. informuje, ţe mají obyvatelé z Přibyslavic stále problémy s DČOV. Z čistíren se line 

zápach, který je obtěţuje. Byli u nich zástupci firmy TopolWater s.r.o., na pravidelném 

servisu, vše přezkoušeli, zaměřili, ale nic reálného, proč to tak zapáchá, neobjevili. Pan R. 

dodává, ţe pouţívají prostředky, které byly doporučeny. Přidávají se další obyvatelé, kteří 

čistírnu mají. Po menší diskusi bylo domluveno, ţe ze strany obyvatel bude sepsán podnět na 

obecní úřad a poté bude obec moct řešit reklamaci s firmou TopolWater, s.r.o..  

 

Zastupitelka Nováková informuje, ţe nesvítí pouliční světlo u Burianových a nefunguje tam 

rozhlas. Starosta uvádí, ţe o tom jiţ ví, vše je nahlášeno k opravám.  

Dále se zastupitelka Nováková dotazuje, kdy budou odstraněny vývěsky u autobusové 

čekárny ve Vlkanči. Starosta sděluje, ţe aţ se budou opravovat chodníky, odstraní se i 

nástěnky.  

 

Zastupitelka Nováková informuje, ţe ve zpravodaji Mikroregionu Čáslavsko je uvedený 

příspěvek, týkající se naší obce.  

Zpravovaj obce Vlkaneč bude mít uzávěrku 15. 9. 2020, po domluvě tam bude uvedeno 

konání divadélka pro děti a termíny vánoční koncertů v našich třech obcích. 

  

Usnesení č. 012-12/2020/ZO ze dne 2. 9. 2020  

Zastupitelstvo obce po projednání  

I.) Bere na vědomí:  
- Informace o probíhající digitalizaci k.ú. Kozohlody. 

- Informaci o nabídce pana J. R. 

- Informace o projektu na víceúčelové hřiště ve Vlkanči. 

- Informace o blikajícím pouličním světle a o opravě altánu v Přibyslavicích. 

- Informace o zapáchajících DČOV a nutnosti věc řešit. 

- Informace o rozbitém pouličním světle a nefunkčním rozhlase ve Vlkanči. 

 

 

 

 

Rekapitulace usnesení z 12. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč 

konané dne 2. 9. 2020 v Přibyslavicích: 
 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí:  

- Kontrolu usnesení z minulého zasedání ZO – ze dne 24. 6. 2020. 

- Informace o výběru firmy Stavokomp Havlíčkův Brod, která bude zhotovitelem nového 

sídla LD Chraňboţ.  



- Neprojednání bodu č. 11, z důvodu nových informací o dotačním titulu. 

- Informace o probíhající digitalizaci k.ú. Kozohlody. 

- Informaci o nabídce pana J. R. 

- Informace o projektu na víceúčelové hřiště ve Vlkanči. 

- Informace o blikajícím pouličním světle a o opravě altánu v Přibyslavicích. 

- Informace o zapáchajících DČOV a nutnosti věc řešit. 

- Informace o rozbitém pouličním světle a nefunkčním rozhlase ve Vlkanči. 

 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje:  
- Program schůze ZO 2. 9. 2020. 

- Ověřovatele zápisu ZO dne 2. 9. 2020 Nováka Oldřicha a Kořínka Luboše. 

- Rozbor hospodaření za první pololetí roku 2020. 

- Rozpočtové opatření č. 8/2020. 

- Prodejní cenu řeziva - modřín 4 500,-Kč plus DPH za m
3
. 

- Záměr obce Vlkaneč pronajmout nebytové prostory v Přibyslavicích č.p. 29. 

- Uzavření krátkodobé smlouvy o pronájmu  obecního majetku – nebytové prostory 

v Přibyslavicích č.p. 29, s firmou Konsulentbistand, s.r.o., Praha, zastoupenou Bc. J. P.  

- Obecně závaznou vyhlášku obce Vlkanče č. 1/2020, O stanovení podmínek pro pořádání 

a průběh akcí typu technopárty a o zabezpečení místních záleţitostí veřejného pořádku v 

souvislosti s jejich konáním. 

- Přijetí nabídky firmy ALERION s.r.o., (BESTFLAG s.r.o.) na heraldiku znaku a vlajky a 

obce v ceně 10 000,-Kč. 

 

 

Zastupitelstvo obce zamítá:  

- 

 

 

Zastupitelstvo obce ukládá:  
- Vyvěsit záměr obce pronajmout nebytové prostory v Přibyslavicích č.p. 29. Termín do 3. 9. 

2020. Zodpovídá starosta. 

- Uzavřít krátkodobou smlouvu o pronájmu obecního majetku – nebytových prostor 

v Přibyslavicích č.p. 29, s paní Bc. J. P. (firma Konsulentbistand, s.r.o., Praha). Termín do 3. 

9. 2020. Zodpovídá starosta. 

 

 

Zastupitelstvo obce ukládá z minulých zasedání:  
- 

 

Zapsala: dne 2. 9. 2020  Cempírková Jaroslava 

  

 

Ověřovatelé zápisu:         Novák Oldřich 

 

 

                                          Kořínek Luboš 

  

 

Starosta obce:                   Klaus Josef 


